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YMT – Mask Holder Design Competition 

In order to strengthen the awareness of COVID-19 prevention of primary pupils in Yau Ma Tei district, 

Yau Ma Tei East and Yau Ma Tei West project teams have jointly organised a mask holder design 

competition in July 2020. We encouraged primary pupils in the district to participate in designing mask 

holders with their creativity. Yau Tsim Mong District Council members, the Salvation Army, nearby 

primary schools and residential estates showed their support to the event by actively conveying the 

competition information to the pupils for their participation. 

The champion design will be printed on mask holders for distribution within the district to support the 

community to fight against the virus. 

油麻地 ─ 童心同心齊抗疫 口罩夾設計比賽 

為加強油麻地區內小學生對新型冠狀病毒的防疫意識，油麻地東及油麻地西工程團隊在 2020 年

7 月聯合舉辦了口罩夾設計比賽。我們鼓勵區內小學生發揮創意，設計防疫口罩夾。油尖旺區區

議員、救世軍、鄰近小學及屋苑均對比賽大力支持，積極發佈比賽資訊並鼓勵學生參與。 

冠軍設計將會印製成口罩夾並在區內派發，支持社區共同抗疫。 

 



 

 

 

 



 

 

 


